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Sensitivity: Public 

Subject: MSC NOTICE – INDIA Cargo Manifest and Transhipment Regulations - 7th UPDATE 

 

Date: 25 June, 2024 

 

Dear Customers, 

尊敬的客户， 

 

Please refer to below documentation requirements of Indian shipment and that shall implement from now on, so 
please submit S/I no later than vessel departure. 

更新印度提单要求如下，该新规即日起正式实施，提单补料(S/I) 不得晚于船开前提交。 

 

1. 6 Digit HS code. In case of multiple HS codes, the cargo items must reflect each of them. 

印度需提供六位海关编码，如涉及多个不同 HS CODE需要分列件重尺（提单上 HS CODE不

强制显示） 

2. Consignee IEC code and NOTIFY PAN number. 

收货人需提供 IEC号码；通知方需提供 PAN号码；且显示提单。具体可参考如下说明。 

A. Consignee & notify: IEC/PAN (Tax ID) number  

B. "To Order" B/L - Notify Party IEC + PAN no. is mandatory 

C. Consignee as Forwarder/NVOCC, only PAN no. is mandatory 

3. Shipper address with city and country code. 

发货人地址需显示城市名及国家名 

4. Value of cargo. This should be mentioned on SI comments(format must reflect currency + invoice 
value, as example: cargo value :USD20000.00) and should never be print on the OBL.  

需提供货值并请在 SI comments处标明  

      cargo value :USDXXXXX 
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Using this opportunity, we would like to express our sincere appreciation for your kind attention and 
cooperation.  Please do not hesitate to contact us if we could be of any assistance.  

借此契机，我司衷心感谢贵司一如既往的厚待与合作。如有任何疑问，欢迎垂询。 

 

 

 

 

 

 

 

Regards 

Mediterranean Shipping Company (Shanghai) Limited 

 


